
'Celd is de maatstaf voor succes' 

Tweede echelon 

Na de heao kon Zekveld aan de slag als infor
matie-analist. "Dat wilde ik niet. Ik zag mezelf 
al in een hokje zitten met dat hele grote 
stempel 'informatie-analist' op m'n kop. Nee, 
bedankt." Tijdens zijn stage bij Philips had hij 
gemerkt dat hbo'ers tot het tweede echelon 
behoren en dat hij zich een betere positie zou 
kunnen verwerven (en meer geld verdienen) 
als hij academisch geschooid was. 
Daarom ging Zekveld in 1991 economie stu
deren aan de VU. Omdat hij flink wat vrijstel
lingen kreeg, was hij in driejaar klaar. 
Bijbaantjes bleef hij ernaast doen. Zo werkte 
hij ruim twee dagen per week als automatise-
rings-manusje-van-alles en deed onderzoek 
naar de financiële public relations van bedrij
ven. 
Hij had het naar zijn zin aan de universiteit. 

"Ik heb me aan de VU prima vermaakt. Mensen 
van de VU herken je trouwens onmiddellijk", 
meent Zekveld. Hij schetst het beeld van een 
gemiddelde VU-student. "Die woont in de kop 
van Noord-Holland, bij zijn ouders thuis. Hij 
reist braaf op en neer. Is de hele dag op de 
universiteit, eet er ook. Woont er eigenlijk 
zo'n beetje. Maar misschien ben ik zelf ook 
wel zo", lacht hij. 

Tijdens zijn studie maakte Zekveld een reis 
naar Boston en New York. "Daar deed ik 
onderzoek naar de rol van venture capital 
maatschappijen bij het ontstaan van universi
taire spin-offs. Dat zijn bedrijven die ontstaan 
uit de universiteit." Zekveld nam de relatie 
financier en ondernemer onder de loep. 
Investeren in risicovolle ondernemingen boei
de hem. "In Amerika gebeurt dat al heel lang. 
In Nederland komt dat nu langzaam van de 
grond." 
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